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VÁLASZTÁSI MELLÉKLET
A 6–11. OLDALAKON!

A POLGÁRMESTER TOLLÁBÓL...
Rendhagyó módon most csak a várnappal kapcsolatban szeretném megosztani a gondolataimat. Mint minden, ez is egy szubjektív el-
mélkedés lesz. Alapvetõen arról szólna az írásom, hogy mit látok, mit gondolok errõl a rendezvényrõl.
Még nem telt el két nap, hogy elhallgatott a zene a Vár téren, s ezzel véget ért a XII. Simontornyai Várnap vagy inkább már Várnapok.
Fáradtan, de meglepõen vidám hangulatban töltöttük a rendezvény utolsó óráit a vár irodájában. Nem a rendezvény sikere emelt ben-
nünket a vidámság magaslatára, hanem talán csak a megszokás, hogy a mosoly, a kacagás mindig, mindenben segít.
Azóta tisztultak a gondolatok, beszélgettünk, értékeltünk. Folytatás a 4-5. oldalon.

VÁRNAP 2024
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VÁROSHÁZI
TUDÓSÍTÁSOK

Simontornya Város Önkormányzatának Képviselõ-testülete
megtartotta soron következõ ülését 2024. május 2-án, csütörtö-
kön. A jegyzõkönyv teljes terjedelmében elolvasható az önkor-
mányzat honlapján.
Az ülés az elõzõ ülés óta hozott fontosabb döntésekrõl, intézke-
désekrõl szóló tájékoztatóval és a lejárt határidejû önkormányza-
ti határozatok végrehajtásáról szóló beszámolóval kezdõdött.
A következõ napirendi pontban a 2023. évi zárszámadásáról szóló
rendeletet alkotta meg a testület. A 2023-as éves bevétel
2.541.214.000Ft volt, a kiadás 1.856.088.000Ft. A rendelet megal-
kotásával pénzügyileg is lezáródott a 2023-as év.
A harmadik és negyedik napirendi pontban beszámolókat tár-
gyalt a képviselõ-testület.
A Simontornyai Polgárõr Egyesület a tavalyi évben a megszûnés
szélén állt. A felmerülõ problémák szerencsére megoldódtak, így
15 fõvel ma is mûködik Simontornyán polgárõrség. Az egyesület
minden városi rendezvényen jelen van. Az önkormányzati támo-
gatásból 2023-ban az új tagoknak ruházatot, valamint egy rádiót
vásároltak, ami segít a nagyobb rendezvények biztosításánál.
A Simontornyai Önkéntes Tûzoltó Egyesület is beszámolt az ülé-
sen. A tûzoltók 2023-ban 44 esethez vonultak ki. A simontornyai
tûzoltók önállóan beavatkozni képes egység, ami azt jelenti, hogy-
ha kiérnek egy helyszínre, akkor hivatásos szervek nélkül elkezd-
hetnek cselekedni. Ez azzal jár, hogy 3000 óra szolgálatot kell biz-
tosítaniuk évente. 2023-ban bõven túlteljesítették ezt a megadott
óraszámot, a 2024. évben pedig már a vállalt szolgálat felét letud-
ták.
Simontornya Város Önkormányzatának képviselõ-testülete
mindkét egyesületnek megköszönte az áldozatos, önként vállalt
munkát, a 2024. évben a két egyesületnek odaítélt támogatást
1.000.000 Ft-ra emelték.
A Simontornyai Kézilabda Klub elnöke beszámolt az egyesület
2023. évi tevékenységérõl. Az U14-es korosztály eddigi legsikere-
sebb éve volt a tavalyi, hiszen második helyen végeztek az orszá-
gos bajnokságon, megelõzve ezzel a Pick Szeged, illetve a na-
gyobb egyesületek utánpótlásait. A kapott önkormányzati támo-
gatást nagyrészt önerõre használta fel a kézilabda klub. Beadtak
egy Leader-pályázatot, amelyen 3 millió Ft-ot nyertek. Ebbõl cse-
rélték ki a sportcsarnok három ajtaját, ebbõl fogják a régi járóla-
pokat is kicserélni. A fejlesztések mellett a gyerekek étkeztetésé-
re, szállítására, szállására, valamint edzõtáborra költöttek. Jelen-
leg 78 gyereknek van igazolása az egyesületnél, akik közül 8 gye-
reket ért az a megtiszteltetés, hogy neves egyesületekhez kerül to-
vábbtanulás céljából.
Az STC’22 beszámolójáról a testület nem tudott érdemben dön-
teni, így az õ beszámolójukat a május végi ülésre halasztották.
Egyebekben a Sárbogárdi Tûzoltó-parancsnokság 2023. évi tûz-
védelmi tevékenységérõl szóló beszámolót fogadta el a testület.

A hivatásos szervezet tartalmas anyaga mellett Kojnok Róbert
képviselõ úr beszámolt a hivatásosok és a simontornyai önkénte-
sek közös tevékenységeirõl, a közös épületbejárásokról. Az intéz-
ményeknél, cégeknél kötelezõ épületbejárások vannak, hogy a
tûzoltók nappal, rendes körülmények között megismerjék a te-
repviszonyokat, így tûz esetén, rossz látási körülmények között is
tudjanak tájékozódni az épületekben. Simontornyán a megújult
Hunyadi utcai iskola épületét járta be közösen a Sárbogárdi Tûz-
oltó-parancsnokság és a Simontornyai Önkéntes Tûzoltó Egyesü-
let.
A 2024. évi költségvetés módosítására is sor került. Az idei önkor-
mányzati költségvetés átlépte a 3 milliárd Ft-ot, hiszen a frissen
kapott támogatások megérkeztével a 2024. évi költségvetés 273
millió Ft-tal nõtt. A testület döntése értelmében a Simontornyai
Polgárõr Egyesület, valamint a Simontornyai Önkéntes Tûzoltó
Egyesület 1-1 millió Ft-os támogatást kap 2024-ben, ezzel a kiadá-
sok is emelkedtek.
Minden évben megrendezésre kerül a sóstói tábor. A tábort szer-
vezõ pedagógus támogatási kérelmet nyújtott be az önkormány-
zathoz. A képviselõ-testület 200 ezer Ft támogatást ítélt meg a
simontornyai gyerekek nyári táboroztatására.
Az ülésen kiválasztották a simontornyai vár környékének turiszti-
kai infrastruktúra fejlesztése címû projekthez tartozó marketing
stratégia elkészítõjét. A beszerzési szabályzat alapján lefolytatott
eljárásban a legkedvezõbb tartalommal és árral rendelkezõ aján-
latot fogadták el, így az Antara Media Kft. készíti majd el a mar-
keting stratégiát.
A Kapinya Gyógyszertár kérelmet adott be az önkormányzathoz,
hiszen a gyógyszertár egy önkormányzati tulajdonú ingatlanban
mûködik. A testület hosszas tárgyalások után felhatalmazta a pol-
gármestert a gyógyszertár feletti lakás árnyékolási lehetõségei-
nek vizsgálatára.
Utolsó napirendi pontban a frissen felújított piac díjait határozta
meg a képviselõ-testület. A döntés értelmében a piac felszerelé-
sei, valamint az árusítás egy évig ingyenes lesz.

NM.A.

Tisztelt Lakosság!
A közútkezelõ tájékoztatása szerint 2024. má-
jus 14-én megkezdõdik a vasúti pályaudvar
megközelítését szolgáló út burkolatának fel-
újítása. Elsõ ütemben a meglévõ rossz állapotú
aszfaltburkolat felületi marása fog történni,
majd elõreláthatólag június hónapban történik
meg az új aszfaltburkolat építése. Kérjük,
fokozott figyelemmel közlekedjenek!
A tulajdonos Magyar Állam képviselõjével
már korábban megkötött megállapodás alap-
ján a szükséges javítások elvégzése után kerül-
het sor az érintett útszakasz önkormányzati
tulajdonba történõ átvételére.
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ELBALLAGTAK A VÉGZÕS DIÁKOK

Május 4-én elbúcsúztak iskolájuktól a Vak Bottyán Általános Iskola és Gimnázium végzõs tanulói. Megtartották az utolsó osztályfõ-
nöki órát és utoljára szólt nekik a csengõ, mikor kiléptek a feldíszített folyósóra, hogy búcsút vegyenek iskolájuktól. Az ünnepségen be-
szédet mondott Farkas Rita Krisztina igazgató asszony és Torma József polgármester úr. Kívántak sikeres vizsgákat és kitartást a to-
vábbi tanulmányaikhoz. Bencze Hanna és Horváth Gyula tanulók kiváló tanulmányi eredményükért könyvjutalomban részesültek.
Majd zárásként még utoljára körbe sétálták az iskolát, ahol négy évet együtt töltöttek.

G.H.H.

EGY KORSZAK LEZÁRULT

2024. május 4-én reggel búcsút vettek iskolájuktól a Pillich Ferenc Szakiskola végzõs diákjai. A vár falai között tartották ballagási ün-
nepségüket. A diákokat Bencze János országgyûlési képviselõ, Torma József polgármester és Kajos László búcsúztatta. Sok sikert kí-
vántak az elõttük álló vizsgákhoz és további életükhöz.
Gazda/Állattenyésztõ: Horváth Bálint, Horváth Máté, Klima Vanessza, Mezõ Kevin Zsolt, Patai László Imre, Török Bálint, Villó Dá-
vid, Zsolnai Emil Raul
Gazda/Lovász: Dobai Emese, Fájth Vivien, Uhrspringer Luca
Kertész: Balassa Patrik Norman, Csillag Éva Szimonetta, Gyõri Csanád, Matiszkó Richárd, Nagy Erika, Pápai Márk
Eladó: Csapó Gergõ Ákos, Csóka Aranka, Erdélyi Réka, Gárdonyi Anna, Kalányos Rómeó, Kovács Kinga, Márta Bianka, Molnár Bi-
anka, Paradicza Róbert, Szõke Vivien

G.H.H.

BÚCSÚZUNK SIMONTORNYA
ELHUNYT LAKOSAITÓL:

BAKI JÁNOSTÓL, HORVÁTH TIBORTÓL
„Elmentél egy végtelen hosszú útra, melyrõl visszanézni le-
het, de visszajönni soha. Hazafelé nem építettek utat, de ha
mégis lenne egy irány, mely otthonod felé mutat: ugye haza-
jönnél? Visszahozna a szeretet, letörölnéd arcunkról az Ér-
ted hulló könnyeket.”

(A névsor a Simontornyai Polgármesteri Hivatal
nyilvántartása alapján készült.)

SZÜLETÉSEK ÁPRILISBAN:
Boldizs Marcell Bálint

Jaksics Milán
Kovács Bence

HÁZASSÁGKÖTÉS
ÁPRILISBAN:
Csonka János

és
Farkas Szilvia
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Voltak természetesen most is hibák és ehhez köthetõ tanulságok,
de alapvetõen azt gondoljuk többen, hogy ismét egy nagyon jó
rendezvényt sikerült összerakni és levezényelni. Nem volt görcsö-
lés. Rengetegen dolgoztunk ismét a rendezvényen, mindenki jó
szívvel, mosolyogva tette azt, amit vállalt, amivel hozzá tudott já-
rulni egy olyan programhoz, ami ismételten nagyon sok látogatót
vonzott Simontornyára. Aztán jönnek a visszajelzések, amelyek
zöme nagyon jó érzést keltett bennünk. Tudjuk, érezzük, hogy
megérte. Ez a rendezvény már jól láthatóan viszi a hírünket, a Si-
montornya név kezd megtelni tartalommal.

Honnan jutottunk ide? A tiszte-
let jegyében tennék egy kis idõ-
utazást és nézzük meg mi történt
tizenkét évvel ezelõtt. Büszkesé-
günk, a vár még a megyei múze-
um fenntartásában volt. K. Né-
meth András és Máté Imréné

abban a bizonyos irodában ötletelt, és találták ki a
várnapot. Abban az idõben egy Vári Péter neve-
zetû úriember (aki azóta is állandó résztvevõ) öt-
lete alapján, Bencze Kornéllal szervezte maga kö-
ré a fiatalokat és lelkes felnõtteket. A fõ profil az
íjászat volt, de hamarosan már középkori hagyo-
mányõrzés irányába indult el a tevékenység. A
személyes kapcsolatok segítették a kezdéshez
szükséges energiák találkozását. 2013 változást
hozott, hiszen a megyei önkormányzattól Simon-
tornya városának kellett átvenni a vár üzemelte-
tését. A várnap is maradt, de valahogy azt nem
érezte magáénak a város, persze a várnak sem
tudtunk akkor igazán örülni. Nehéz idõszak gyak-
ran a kezdet. A hit és a lelkesedés tud segíteni.
Máté Imréné Klári és a várvédõk, de legfõképpen
Bencze Kornél érdeme volt az, hogy kitartottak.
Sokszor még a büfésért is meg kellett küzdeniük,

mert sokan nem hitték el azt, hogy egy ilyen rendezvényre van
szüksége ennek a településnek. Ez az adottságaink talajára épül,
egyedi, hiteles és a település érdekét szolgálja. De szép lassan
épült a várnap, megszülettek a boszorkák, kaszát ragadott a halál.
Nem volt kérdés már, hogy ez egy nagyon jó program. De fogyott
a kulcsemberekben a lendület. Nem kell csodálni, mert nem volt
egy biztos, garanciát jelentõ anyagi háttér. A vár és a várnap
maradt a Szigeten.
2019 a választások éve volt, aztán a covid elvitte a következõ két
évet. Mindannyian emlékszünk, hogy valami 2022-ben a X. Vár-
napon változott meg. Ne értse félre senki, nem arról akarok érte-
kezni, hogy jött egy mindent felismerõ, nagyszerû testület és ezt
éppen én vezettem. Nem errõl van szó, de lehet, hogy van magya-
rázat a változásra. Nem volt kérdés, hogy a vár a miénk a várnap-
pal együtt. Ez lett a város legfontosabb rendezvénye, beálltunk a
rendezvény mögé, anyagilag és munkában is. 2022-ben azonban
valami más is történt. Nem tudom, hogy vannak-e véletlenek, de

A POLGÁRMESTER TOLLÁBÓL
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nevezzük ezt annak. Egy Herczeg Szilárd nevezetû helyi fiatalem-
ber támogatást nyert egy könnyûzenei rendezvényre, amely pont
a várnap idõpontjára esett. Beszélgettünk már a koncert lehetõ-
ségérõl, de akkor Sziszi jóvoltából egy Republik koncerttel zárult
a rendezvény. Sohasem látott tömeg látogatott el Simontornyára.
Eltûnt az apátia, a siker elsöpörte a kétségeket. Ennek kulcsa az
energiák találkozása, amit nevezzük egyszerûen összefogásnak.
Tudjuk, hogy a településnek lehetõségei és egyben feladata is van
a kultúra területén. Céltudatosan építettük ezt be a dolgaink kö-
zé, több fejlesztés is megvalósult, ami ennek az irányába mutatott.

A rendezvénysátor, a színpad, a szaniter konténerek, a faházak,
az elektromos berendezések ma már helyben rendelkezésre áll-
nak. Nem kerülnek pénzbe és a rendezvény elõkészítése is egysze-
rûbbé vált. A pénznek azonban nyilvánvalóan kulcsszerepe van
továbbra is. Az idei számvetés még nem készült el, de alapvetõen
én 12-13 millió forint közé várom a kiadásokat. Igen, ez a két nap
ennyibe kerül. 16 hagyományõrzõ csapat vett részt az idei esemé-
nyen. 80-350 ezer a gázsijuk csapatonként, persze sok az egyéb
költség is. De nem kérdés, hogy megéri-e. Aztán arról nem beszé-
lünk, hogy mennyi teszünk be ebbe munkaként. A képviselõ-tes-
tület és az én felelõsségem a város költségvetése. Nyilvánvalóan
érezzük a felelõsségünk. A várnap a vár költségvetésébõl, a vár
bevételeibõl valósul meg. 2019-ben 500, ma 1500 Ft egy teljes árú
belépõ, ajándéktárgyakat árulunk. Úgy gondoljuk, hogy nem kirí-
vó mértékben, de az árusoknak, büféseknek hozzá kell járulnia a
rendezvény költségeihez. A tavalyi évben a várba történõ belé-
péshez már a látogatóktól is kértünk egy kisebb összeget, az idei
évben a lángos bevétele is a rendezvény finanszírozását segítette.
Nem látják sokan, de hatalmas munka van a rendezvény mögött.
Elõbb szûk körben, majd egyre bõvülõ létszámmal folyt az elõké-
szítés. Nem is merem megpróbálni felsorolni, hogy ki mindenki
állt mellénk, kik segítettek, mert biztosan lenne olyan, akit ki-
hagynék. Ami biztos, a segítõk, támogatók köre folyamatosan nõ.
Láttuk, hogy ez a rendezvény a tavalyihoz képest is fejlõdött, terü-

letében és tartalmában is bõvült. A színvonal-
ra is büszkék lehetünk, komoly tudományos
és zenei elemei voltak a rendezvénynek. Jó
benyomásokkal távoztak tõlünk a látogató-
ink, a résztvevõk. Ez csak úgy jöhetett létre,
hogy nagyon sokan éreztük a Simontornyai
Várnapokat magunkénak. Engem optimiz-
mussal tölt el mindez. Látom a potenciált, lá-
tom az erõt és ettõl magabiztos a jövõ.
Maradjunk együtt!
Nagy köszönet MINDENKINEK, aki a XII.
Simontornyai Várnaphoz bármilyen formá-
ban is hozzájárult! Az eredmény mindannyi-
unk sikere.

Torma József
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VÁLASZTÁSI MELLÉKLET
Tisztelt Olvasó!
A Simontornyai Hírek mellékletét tartja kezében, melyet a 2024. évi helyi önkormányzati választásra készítettünk. A melléklet nem minõsül politi-
kai hirdetésnek, politikai reklámnak. A településünkön induló jelölteket kívánjuk bemutatni az érdeklõdõknek.
A bemutatkozó gondolatokat a jelöltek állították össze, azok tartalmáért felelõsséget nem vállalunk.VÁLASZTÁSI MELLÉKLET

BADICS JÁNOS POLGÁRMESTERJELÖLT
„Arra indulj, hol az „igen” csak igent jelent és hihetsz az embernek.

Súlya igazán az adott szónak van és nincs helye „lehet” -nek!”

Tisztelt Simontornyai lakosok!
Badics János vagyok, 44 éves tõsgyökeres simontornyai lakos. Szüleim házasságkötésük után itt telepedtek le, itt
születtem, itt nõttem fel. Tanulmányaim jelentõs részét az agrárszektorban szereztem, agrármérnök tanárként. Szá-
momra fontos az agrárvilág, melynek megerõsítése nagy szerepet tudna játszani Simontornya életében. Itt dolgo-
zom jelenleg a Pillich Ferenc Szakképzõ Iskolában, amit nehéz körülmények között pár lelkes ember segítségével
alapítottunk.
Tájékoztatni szeretném Önöket, hogy független polgármester- és képviselõjelöltként, FIDESZ-KDNP támogatással,
megmérettetem magam a 2024-es önkormányzati választásokon.
Terveimet, céljaimat közösen határoztam meg a leendõ képviselõtársaimmal: Szabó Attilával, Szabó Róberttel és Zsolnai Istvánnal. Mi csak
Simontornya érdekeit nézzük, és egyenrangú félként tekintünk minden simontornyai lakosra. Amennyiben bizalmat szavaznak nekem, elkötelezett pol-
gármester, képviselõ leszek. A képviselõktõl, akiket Önök választanak mellém, mellénk, ugyan ezt várom el.
Hogy miért tesszük ezt? NEM önös érdekbõl! Célunk, hogy elkötelezett, emberséges polgármesterként és képviselõkként szolgáljuk a település lakossá-
gát. Egyenlõ polgárként fogjuk kezelni a fiatalokat, a szépkorúakat, a szegény és a tehetõs embereket, kis- és nagyvállalkozókat és a kisebbséghez tarto-
zókat is. Fontos, hogy minden simontornyai polgár megtalálja a helyét, szerepét, boldogulását a településen. Ennek érdekében a legfontosabb feladat,
hogy a megkezdett fejlõdést tovább erõsítsük, melyhez Önökre is szükség van. Polgármesterként a város lakóin nem uralkodni szeretnék, hanem segíteni
Önöket. A hivatalban lévõ munkám mellett az emberek között szeretném az idõm nagy részét tölteni, hogy a közös gondolkodás, ne csak a kampány idõ-
szakában legyen fontos. Simontornya jövõjét nem öt évre tervezem, hanem hosszú távú célokat jelöltünk ki a település fejlesztése érdekében. Fontos a bi-
zalmi kapcsolat kialakítása a lakosság és a hivatali dolgozók között. A hivatali dolgozók legalább akkora alázattal szolgálják Önöket, mint én polgár-
mesterként teszem. Ahhoz, hogy ezek megvalósuljanak, apró lépésekre is szükség van.
„Legyen egy a város!” Ezért dolgozom együtt Szabó Attilával, Szabó Róberttel, Zsolnai Istvánnal.
„Együtt egy õszinte, élhetõ Simontornyáért!”
Közös elképzeléseinkrõl, kitûzött feladatainkról hamarosan részletesen tájékoztatjuk Önöket!
Kérem, tiszteljenek meg bizalmukkal!

Tisztelettel: Badics János polgármesterjelölt

SÓS ISTVÁN POLGÁRMESTERJELÖLT
Tisztelt Simontornyai Választópolgárok!

Elérkezett a változás ideje! Ebben kérem az Önök segítségét.
Célom, hogy kortól, nemtõl, vallási, politikai és származási hovatartozástól függetlenül, egy élhetõbb közösséget
formáljunk.
Tegyünk a jövõnkért, tegyünk a jövõ nemzedékéért!
Nem olyan polgármester szeretnék lenni, aki csak 5 évente végez látványos feladatokat. Feladataimat olyan
simontornyai, tenni akaró képviselõkkel szeretném ellátni, akiknek Önök bizalmat szavaznak. Politikai elkötelezett-
ség nélkül indulok, valóban független jelöltként. Több évtizedes vállalkozói munkámból eredõ ismereteimet, kap-
csolataimat a város további fejlõdése érdekében kívánom kamatoztatni.

Céljaim:
– Helyi vállalkozók foglalkoztatásának elõtérbe helyezése az önkormányzat által pályáztatott munkák esetében, hiszen õk az iparûzési adóval az ön-

kormányzat lehetõségeinek tárházát gyarapítják. További támogatás biztosítása a helyben maradás, és a munkaerõpiac bõvítése érdekében.
– Szeretném az intézmények mûködését a problémák feltárásával és azok orvoslásával hatékonyabbá tenni.
– Szeretnék olyan közterületeket amelyekre igazán büszkék lehetünk, ahol a turisták idejüket tartalmasan eltölthetik.
– Mivel nagy tömegeket foglalkoztató ipar a település adottságai miatt nem valószínû, hogy ide települ. Azonban a lehetõséget meg kell adni, legyen az

kicsi, vagy nagy. A turizmust kell szem elõtt tartani, úgy, hogy a település lakói ebbõl profitáljanak.

Álmodjunk nagyot, a régi strand területén hozzunk létre egy közösségi teret közösen!

– Olyan programokat szeretnék, amely minden korosztályt megmozgat.
– Szeretném, ha az itt élõ szépkorúak azt éreznék, hogy ugyanolyan fontos részei a társadalmunknak, mint az aktív korúak.
– Ötleteim tárháza nagyon széles, de nem szeretnék ígérgetni, mert aki a legtöbbet ígéri, az a legkevesebbet tartja be.

Elismerem az eddigi munkáját a város vezetésének, de az Önök segítségével egy hatékonyabb, szociálisan érzékenyebb, dinamikusabban fejlõdõ, min-
den korosztály számára megfelelõbb, minden polgár szavát meghallgatva, tanácsát megfontolva megvalósíthatunk egy élhetõbb várost!
Egy kéréssel fordulok Önökhöz, Választópolgárok és Jelöltek! Mivel a választást követõen is ezen településen fogunk együtt élni, így kérem, maradjunk
EMBEREK! Tisztelt Választópolgárok! A döntés az Önök kezében!

Tisztelettel: Sós István polgármesterjelölt
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SZABÓ RÓBERT POLGÁRMESTERJELÖLT
Tisztelt Simontornyaiak, Választópolgárok!

Szabó Róbert vagyok, 55 évemet lényegében városunkban éltem le. Itt élünk feleségemmel és két felnõtt gyerme-
kemmel.
2019-ben az Önök jóvoltából bekerültem a város képviselõ-testületébe, köszönöm! Minden döntés, mi született a
ciklusban, egyheted részben az én döntésem is volt, vállalom.
Idén ismét megmérettetem magam, másként.
Simontornya városa a ciklusban szép eredményeket ért el, még úgy is, hogy a világot érintõ vírushelyzet, energia-
válság, háborús konfliktus okozta sokk alaposan rányomta bélyegét ezen idõszakra. Pályázatainkból komoly be-
ruházások indulnak a közeljövõben. Szinte megújul a város belsõ területe, közös örömünkre. Mint minden érmé-
nek, ennek is két oldala van. A belváros modernizációjával tovább nyílik az olló. A már most is éles, hatalmas kont-
rasztot mutató kép tovább romlik, értem ezalatt a külsõ városrészeket. Kertváros, Sió jobb parti városrészt, vala-
mint a Beszédes utca 24 azon részeit, ahol nincs kiépítve a szennyvízhálózat sem. Meggyõzõdésem, hogy most nem a kultúrházi körárok menti sétány
kell, hogy elõtérbe kerüljön, sokkal inkább az említett területek felzárkóztatása.
A városvezetés következõ éveinek munkáját meghatározza az elnyert pályázatok kivitelezéseinek minden feladata! Külsõ városrészeinkben a lemara-
dás nem vitás. Városunk a nehézségek ellenére is bizonyította, hogy képes önerõbõl több tízmilliós forrást biztosítani különbözõ tervek megvalósítására.
Miért ne kaphatna a Cecei út új felületet? Miért ne oldhatnánk meg a Jánosházáról lezúduló csapadék elvezetését? Temetõ utca és a Könyök utca közti
utcák állapota nem méltó a városi ranghoz!
Évtizedes elmaradások, megoldandó feladatok. Rengeteg feladat!
Sokat vagyok az emberek között, látom, értem, tudom gondjaikat, nehézségeiket. Prioritás kell a következõ ciklusban a külsõ városrészek felzárkóztatá-
sára! Számomra kedvezõ választási eredmény esetén ezt el kell érni. Intézményeinkben kell olyan munkakapcsolatot, munkamorált kialakítani, mely
megteremti annak az alapjait, hogy az ellátandó feladataikban kiemelkedõt produkálhassanak. Városunkban egy kisebbségi önkormányzat mûködik, a
roma nemzetiségi. Kezdeményezném az egymáshoz fûzött munkakapcsolat szorosabbá tételét.
2016. augusztus elsején történt az elsõ segítségnyújtás, mit kezdeményeztem egy közösségi felületen. Idõs, mozgásában erõsen korlátozott polgártár-
sunkon segítettünk szinte órák alatt. Azóta eltelt nyolc év. Három számjegyû lett azoknak a száma, kiknek segítettünk. Erõt, hitet, támaszt nyújtottunk. Sú-
lyosan beteg gyermek, egyedül élõ idõs társunk, újszülött ikrek, háború elõl menekülõ anya gyermekeivel. Mindig megmutatták, megmutattátok, kedves
simontornyaiak, hogy micsoda szív van bennetek! Köszönöm Önöknek, Nektek!
Egyszerû ember vagyok, nem vagyok mindenek felett. Egy vagyok Önök közül, egy vagyok Közületek!
Kérem, június 9-én támogassák, támogassátok a fejlõdés, a felzárkóztatás, az emberiesség programját, szavazatainkkal segítsük megvalósulását!
Isten segítse városunkat!

Szabó Róbert polgármesterjelölt

TORMA JÓZSEF POLGÁRMESTERJELÖLT
Tisztelt Választók, kedves Simontornyaiak!

1967-ben születtem Simontornyán. Általános iskoláimat helyben, a gimnáziumot Tamásiban végeztem. A Kossuth
Lajos Katonai Fõiskolán felderítõ tiszti és gépész üzemmérnöki, majd a Külkereskedelmi Fõiskolán közgazdász
diplomát szereztem. Német nyelvbõl középfokú nyelvvizsgát tettem. Rövidebb ideig a honvédségnél, majd
hosszabb ideig a katasztrófavédelemnél dolgoztam. 1993 óta újra Simontornyán élek, családot alapítottam.
A helyi közéletbe már korán bekapcsolódtam. 2002 óta, három cikluson át önkormányzati képviselõ, két ciklus-
ban bizottság elnök voltam. 2019-ben a Civil Kontroll Egyesület független jelöltjeként lettem polgármester.
A ciklusban megszerzett tapasztalatokkal már jól látom, egyértelmûen elõnyt jelent a polgármesteri munkában,
hogy mûszaki, gazdasági területen is rendelkezem ismeretekkel, tapasztalatokkal, de sokat segít az is, hogy a köz-
igazgatás, az államigazgatás rendszerét, mûködését is ismerem, rendelkezem a megfelelõ személyes kapcsola-
tokkal, illetve az önkormányzati munkában is van gyakorlatom.
Próbáltam reálisan felmérni a helyzetünket, adottságainkat, lehetõségeinket. Sorra készültek a pályázataink, amiket több esetben magunk készítettük.
Racionális alapokra helyeztük a gazdálkodásunkat. Az eltelt évek alatt a feladathoz szabtuk a hivatali struktúrát, a projektek kapcsán sikerült egy megfe-
lelõ szakmai tudású, munkabírású segítõkbõl álló csapatot létrehozni, feladataink végzésébe külsõ segítõket bevonni. Mindez létfontosságú, hiszen a
már látható, tapasztalható eredmények mögött évekig tartó kemény munka, szervezés áll. Az csak naiv, tudatlan álláspont, ha valaki azt gondolja, hogy
a polgármesternek nincs dolga, nincs szerepe az elért eredményekben.
A számok objektív tények. Az elmúlt ciklusban 3,335 milliárd forint fejlesztési forrást sikerült elérnünk, ebbõl 1,8 milliárdot már felhasználtunk. Jelentõs
épületfelújítások, új építések valósultak meg (konyha, mûvelõdési ház klubépülete, gyógyszertár, vendégház, idõsek klubja, tûzoltóság épülete, csónak-
ház, hivatal, gyermekorvosi rendelõ, bõrgyári irodaház, komposztálótelep), utak, járdák épültek (Könyök, Dr. Kiss István, Tejfölös, Arany J. stb.), közvilá-
gítást korszerûsítettünk, két új ivóvízkutat fúrattunk, ezzel megoldottuk az évek óta tartó akut vízhiányt. Soha nem látott gép- és eszközbeszerzések történ-
tek (rendezvénysátor, szaniter konténerek, színpad, 3 db teherautó, kotró-rakodó, traktor, kalapácsos aprítógép, gépi rosta, targonca, faházak stb.). A
megnyert pályázati forrásokból 1,5 milliárd forint értékû beruházás megvalósítása még folyamatban van, ezek nagy része látványos változást fog ered-
ményezni a városban. Ebbõl az összegbõl megújul a Malom, Hunyadi és Beszédes utca, új kétcsoportos bölcsõde épül, a várhoz kapcsolódóan két új
parkoló és fogadóépület építése hamarosan elkezdõdik, a Körárok fejlesztése folytatódik, megvalósul a hivatal energetikai korszerûsítése.
A jövõt tekintve továbbra is nagy energiákkal kutatjuk a lehetõségeket, keressük a fejlõdés, a fejlesztés irányait, amelynek célja, hogy Simontornya egy
igazán élhetõ és szerethetõ városka legyen, hogy a múltjához méltó jövõjét megtalálja. Fontosnak tartom az út- és közmûhálózatok fejlesztését, az ön-
kormányzati épületeink további korszerûsítését, a város zöld területeinek növelését, rendezését és a munkahelyteremtés feltételeinek javítását.
Az élet megmutatta, hogy jól mértük fel a helyzetet, a város adottságain alapuló lehetõségeit. Természetesen ezek megvalósításához, a város évtizedes

problémáinak kezeléséhez kevés az öt év. Továbbra is sok tervem, elképzelésem van, ezért szeretném a megkez-
dett munkát folytatni, továbbra is tiszta szívvel Simontornyát szolgálni, a már bizonyított átgondolt, tudatos és kitar-
tó lendülettel. Továbbra is érzem magamban az erõt, az ehhez szükséges tudást és a ciklusban megszerzett veze-
tõi tapasztalat, a feladathoz csiszolt hivatal, intézmények, külsõ segítõk és kapcsolatok még sikeresebb újabb 5
évet vizionálnak. Munkámat újra csapatban szeretném folytatni. Az elmúlt évek bebizonyították, hogy az össze-
hangolt, nyugodt munka hozza el a sikereket. Kérem a Civil Kontroll jelöltjeinek támogatását!

Torma József polgármesterjelölt
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ANDRÁSKÓ PÉTER KÉPVISELÕJELÖLT
Tisztelt Simontornyai Polgárok!

Andráskó Péter vagyok, 43 éves, születésem óta Simontornyán élek. 2007-tõl vállalkozóként dolgozom, emel-
lett hobbi szinten borászkodom a szõlõhegyen. Normális értékrendû, szociálisan érzékeny, határozott és
Simontornyáért minden körülmények között elkötelezett ember vagyok, amiatt is választottak meg a helyi ön-
kéntes tûzoltóság parancsnokává 2010-ben, melynek a mai napig aktív tagja vagyok, majd következõ évben
a sportegyesület elnökévé, ezen megbízatást csaknem 10 évig láttam el.
Rendelkezem már korábbról önkormányzati tapasztalattal, ám azelõtt és azt követõen is elérhetõ voltam, min-
dig legjobb szándékom és tudásom szerint segítek a hozzám fordulóknak. Számomra ugyanis mindig fontos
volt az önzetlen közösségi szolgálat és az itt élõ emberek mindennapjai. Képviselõi munkám során ezért min-
denkivel együtt szeretnék dolgozni, aki valóban a város és a lakosság érdekeit kívánja képviselni – Simon-
tornya színeiben indulok a június 9-i önkormányzati választáson.
Jó irányt vett Simontornya fejlõdése az utóbbi 8-10 évben, azonban a szükséges és tisztelendõ tapasztalat mellett, fiatalos lendület és némi konstruk-
tív rugalmasság is elkélne már a város képviselõ-testületében. Tõsgyökeres simontornyaiként ismerem a településen lévõ problémákat és megoldás-
ra váró feladatokat. A régen virágzó sportélet felélesztése, az önkéntes tûzoltóság támogatása, a város szociális hálójának bõvítése, a fiatalok és
családok számára új közösségi terek létrehozása – a teljesség igénye nélkül ezek mind az általam határozottan képviselendõ célok között szerepel-
nek.
Ezek közös megvalósításához kérem az Önök megtisztelõ bizalmát és támogatását!
Az Önök képviselõ-jelöltje: Andráskó Péter

„Lehetetlen nincs, csak tehetetlen!”

BÁCSKAI FERENC KÉPVISELÕJELÖLT
Tisztelt Simontornyai Lakosok!

Bácskai Ferenc vagyok, 1976-ban születtem Simontornyán, és azóta is itt élek és itt dolgozom.
Az általános iskolai tanulmányaimat helyben végeztem. Befejezése után Szekszárdon folytattam tanulmányai-
mat. Hentes, vagyonõr és kertész végzettséget szereztem.
Elképzeléseim és terveim Simontornya város környezetének szebbé és jobbá tétele. Nem csak anyagi függ-
vény, mert az emberek hozzáállásától is nagymértékben függ az élettér szebb és jobb kialakítása. Az idõs em-
berek és a nehezen élõ családok segítése az eddigi tapasztalataim alapján sajnos nem mûködik a városunk-
ban úgy, ahogy kellene. A szervezett közmunkaprogram hatékonyabb megszervezésére, a feladatok logiku-
sabb, végrehajthatóbb kiosztására lenne szükség. Tájékozottságom e téren igen széles körû, mert több mint tíz
évet dolgoztam én is az önkormányzatnál.
Köszönöm eddigi bizalmukat és segítségüket. Remélem, június 9-én megtisztelnek a bizalmukkal és a szavazatukkal, hogy bebizonyíthassam em-
berségemet és segítségemet a fáradozásukért.

Köszönettel: Bácskai Ferenc független képviselõjelölt

CSÕSZ LÁSZLÓ KÉPVISELÕJELÖLT
Tisztelt Simontornyai Polgárok!

Csõsz László vagyok. 1956. május 5-én születtem Simontornyán. A szüleim, nagyszüleim is helybéliek voltak,
õk is aktívan részt vettek a település kulturális és politikai életében. Én elõször 1994-ben indultam önkormány-
zati képviselõ választáson, ami akkor sikerült is. Azóta minden választáson Önöknek, Nektek köszönhetõen, si-
keresen szerepeltem. Önkormányzati képviselõként mindig az vezérelt, hogy a település érdekeit figyelembe
véve az emberek átlagos napi ügyes-bajos, de számukra nagy fontos dolgaiban segítsek, ami többé-kevésbé si-
került is. A képviselõi munkám alatt mindig az önálló, de kompromisszumot keresõ véleményt próbáltam meg-
valósítani.

A hét eltöltött választási ciklus alatt voltam alpolgármester, bizottsági el-
nök, pénzügyi-városfejlesztési, kulturális, valamint szociális bizottsági tag
is. A több évi képviselõi munkám alatt megtanultam az önkormányzati ügyek bonyolultságát, a beruházások,
közbeszerzések nagyon nehézkes ügymenetét. Ezt a tapasztalatot szeretném a következõ választási ciklusban
kamatoztatni. Ehhez kérem az Önök támogatását a választáson.
Köszönöm, hogy elolvasták soraimat, Mindenkinek jó egészséget kívánok!

Csõsz László képviselõjelölt

VÁLASZTÁSI MELLÉKLET
A melléklet nem minõsül politikai hirdetésnek, politikai reklámnak. A településünkön induló jelölteket kívánjuk bemu-
tatni az érdeklõdõknek.
A bemutatkozó gondolatokat a jelöltek állították össze, azok tartalmáért felelõsséget nem vállalunk.VÁLASZTÁSI
MELLÉKLETA bemutatkozó gondolatokat a jelöltek állították össze, azok tartalmáért felelõsséget nem vállalunk.VÁ-
LASZTÁSI MELLÉKLET
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HORVÁTH MÁRTA KÉPVISELÕJELÖLT
Tisztelt Választók, kedves Simontornyaiak!

A Civil Kontroll Egyesület felkért, hogy csatlakozzam hozzájuk. Nem tudom, hogy csapattaggá válok-e, de lát-
va az elmúlt évek eredményeit, az erõfeszítéseiket, a hatalmas változást, számomra nagy megtiszteltetés, hogy
rám is gondoltak.
Simontornyán nõttem fel, édesanyám 40 évig tanított, édesapám fényképész. A kertészeti szakközépiskola
után az egyetemen agrármérnöki diplomát szereztem. Majd Párizsban dolgoztam két évig, hogy megteremt-
sem az anyagiakat terveim megvalósításához, ezután hazajöttem és elindítottam mezõgazdasági vállalkozá-
somat. Több növényt termesztek, mellette pedig vendégházakat üzemeltetek és Tihanyban van egy levendulás
kisboltom. A családom az árusításban besegít, de a többi terhet én viszem a vállamon: vállalkozásszervezés,
elõírásoknak való megfelelés. A munkák fizikai részét is szeretem és ki is veszem belõle a részem.
Céljaim megválasztásom esetén:
Egy élhetõbb, fejlõdõ Simontornyára van szükség. Bosszant, hogy a fiatalok önhibájukon kívül menekülnek innen. A korosztályom nagy része el-
hagyta városunkat. Ez fõként gazdasági okokból történt, illetve „mert itt semmi sincsen”. Igaz, ez országos tendencia, de én úgy látom, korábban ez
a település nem tett eleget azért, hogy több vállalkozásnak adjon helyet érdekellentétek miatt. Azon leszek, hogy több vállalkozásnak biztosítson te-
ret Simontornya. Fontos, hogy az emberek itt találják meg a számításaikat, és ne menjenek el innen, ahogy az ismerõseim és a testvérem is tették.

– Úgy látom, hogy a kertvárosban élõk elhanyagolva érzik magukat, ezen javítani kell.
– Megoldásra vár a szemétprobléma. A település lakóival összefogva látom a megoldást.
– Az állatvédelem rendbetétele égetõen fontos városunk számára. A kulturált állattartás betartatása mellett

ivartalanítási akciókra van szükség.
Megválasztásom esetén az elsõ évi illetményemet jótékony célra ajánlom.
A problémákat nem kezelgetni, hanem megoldani kell!

Horváth Márta képviselõjelölt

SZABÓ RÓBERT KÉPVISELÕJELÖLT
Tisztelt Simontornyai Lakosok!

Szabó Róbert vagyok 32 éves simontornyai lakos. Születésem óta Simontornyán élek, itt végeztem tanulmá-
nyaimat, itt alapítottam családot, jelenleg vállalkozásomat is itt mûködtetem. 2010 óta a helyi Önkéntes Tûzol-
tó Egyesület tagja vagyok. Szeretem ezt a várost, ezért családom jövõjét is itt képzelem el. Ezért is döntöttem
úgy, hogy a 2024-es önkormányzati választáson megmérettetem magam a FIDESZ-KDNP képviselõjelöltje-
ként.
A mindennapokba munkám során sok emberrel találkozom, melynek során többször õszinte beszélgetések
alakulnak ki köztem és a város lakói között. A beszélgetések alkalmával megismertem az itt élõ emberek prob-
lémáit, mindennapi küzdelmeit is. Igyekszem Simontornya valamennyi korosztályát szolgálni képviselõként. Fi-
atal korom ellenére tisztelettel fordulok a szépkorúak tapasztalatai felé, de elsõsorban a fiatalokat kívánom megszólítani, a helyben maradásra, vá-
rosunk fejlõdése érdekében összefogásra buzdítani. Amennyiben megválasztanak, azon leszek, hogy egy élhetõbb és emberközpontú települést
alakítsunk ki. Kiemelten kell kezelni a gondozott városkép kialakítását, városrészek egyenrangú fejlesztését, a hulladék gazdálkodás kérdését.
„Legyen egy a város!” Ezért dolgozom együtt Badics Jánossal, Szabó Attilával, Zsolnai Istvánnal. „Együtt egy õszinte, élhetõ Simontornyáért!”
Közös elképzeléseinkrõl, kitûzött feladatainkról hamarosan részletesen tájékoztatjuk Önöket!
Kérem, tiszteljenek meg bizalmukkal!

Tisztelettel: Szabó Róbert képviselõjelölt

KAPOLI–MOLNÁR KLÁRA KÉPVISELÕJELÖLT
Tisztelt Választók, kedves Simontornyaiak!

SIMONTORNYAI vagyok. Szüleim, nagyszüleim generációkon át itt születtek, itt éltek, ahogy én is.
A közigazgatásban dolgoztam 30 évet. Szakterületem a munkanélküliség kezelése, vállalatokkal való együtt-
mûködés volt.
Sok és sokféle emberrel találkoztam. Igyekeztem mindazoknak segíteni, akik a passzivitás helyett a megoldá-
sokra törekedtek.
Az önkormányzati feladatokkal közelebbrõl öt éve találkoztam. A jelenlegi önkormányzat pénzügyi bizottsá-
gának tagjaként megismerhettem a képviselõ-testület összetett munkáját és felelõsségét.
Segíthettem olyan munkákban, amelyek a szakterületemhez szorosan tartoznak, de attól eltérõ munkát is szíve-
sen vállaltam. Aktívan részt vettem városunk költségvetésének tervezésében, felhasználását figyelemmel kísértem, szükség esetén a módosításokra
javaslatot tettem. A közfoglalkoztatás átalakítását, hatékonyabb mûködtetését kiemelt feladatomnak tekintettem.
Tetszik a lendület, az együtt gondolkodás, a tervszerû fejlõdés. Vallom, hogy az összefogás, az elõre és együtt gondolkodás, a munka és a türelem,
az emberek javaslatainak meghallgatása városunk fejlõdését szolgálja.
Meggyõzõdésem, hogy településünk elõrehaladásához, egy jó csapatra van szükség! Ebben a csapatban képviselõként erõs figyelmet fordítanék

a munkahelyteremtésre. Kiemelkedõ tennivalónak tartom a már megkezdett ipari park megvalósítását.
Támogatom mindazokat a törekvéseket, amelyek a településünk tisztaságát, korszerûsítését, virágosabbá téte-
lét szorgalmazzák. Városunk építése mellett a közösségek építése, kulturális hagyományaink megõrzése is
döntõ feladat.
Fontosnak tartom, hogy az itt élõ emberek Simontornyát egy jól élhetõ településnek tartsák!
Dolgozzunk együtt városunkért! Éljünk együtt Simontornyáért!

Kapoli–Molnár Klára képviselõjelölt
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KOJNOK RÓBERT KÉPVISELÕJELÖLT
Tisztelt Simontornyaiak, kedves Választópolgárok!

Ismét elérkezett az idõ, amikor dönthetnek, dönthetünk arról, hogy kik is vezessék tovább városunkat úgy pol-
gármesterként, mint képviselõként. Abban a szerencsés helyzetben vagyok, hogy az elmúlt négy és fél évben
részese lehettem már ennek a munkának, és tisztában vagyok azzal, milyen sok erõfeszítés kell ahhoz, hogy
Simontornya jól mûködjön.
Persze, a munka dandárja a polgármesteri hivatalra hárul, de döntéseinkkel, ötleteinkkel és tudásunkkal igye-
keztünk a legtöbb segítséget adni. Az elmúlt években mindvégig elõnyben részesítettem azokat a fejlesztése-
ket, ami közvetve vagy közvetlenül, de az itt élõket érinti. Számomra az egyik legfontosabb ilyen az a két új ivó-
vízkút, amik reményeink szerint évtizedekre megoldották vízutánpótlásunkat. Ugye, az nem tûnik fel, ha ez
rendben van, viszont azonnal értetlenkedünk, ha nincs. Nem mindig vagyunk abban a helyzetben, hogy azt
hajtsuk végre, amit a legfontosabbnak tartunk. Sokszor a pályázatok célzottan kerülnek kiírásra. Így fordulha-
tott elõ, hogy több külterületi út épült a város határában vagy a szõlõhegyen, mint amennyit rendbe tudtunk tenni városon belül.
Az elõzõ választás elõtt arra vállalkoztam, hogy a legjobb tudásom szerint fogom segíteni a város gyarapodását. Minden szavazatommal igyekez-
tem olyan döntést hozni, hogy azt meg tudjam védeni. Persze, nem lehet mindig, mindenkinek megfelelni, az csoda lenne. Szinte minden esetben
rangsorolni, választani kell. Nem áll rendelkezésre annyi forrás, amennyire szükség lenne. Tudomásul kell vennünk, hogy a közigazgatás sokkal
lomhábban mûködik, mintsem azt elvárnánk. Elõször be kell fektetnünk, hogy késõbb a befektetéseinket újabb fejlesztésekre tudjuk fordítani. Ilyen
körülmények között pedig egy ciklus csak a „bemelegítésre” volt elegendõ.

Mondhatnám, hogy bármerre járok a városban, találkozom valamivel, amit már mi csináltunk, vagy tudom,
hogy a közeljövõben fog megvalósulni. De kritikus vagyok, és inkább azt veszem észre, amire még nem jutott –
idõ, pénz. Rengeteg ilyen van, én, mi is látjuk. A feladatunk, hogy észrevétlenül, de jól mûködjön körülöttünk a
város. Bár történtek változások jelöltjeink között, de ez ilyen idõtávon természetes. Ha viszont egyetértünk ab-
ban, hogy ez az irány jó, akkor szavazzanak, szavazzatok a Civil Kontroll tagjaira, ezzel tudjuk a legjobban
segíteni a megkezdett munkát. Mi maradunk továbbra is tiszta szívvel Simontornyáért!

Kojnok Róbert képviselõjelölt

KÖRTÉS ISTVÁN KÉPVISELÕJELÖLT
Tisztelt Választók, kedves Simontornyaiak!

Simontornya szülöttje és lakója vagyok.
Üzemgazdászként végeztem a Pénzügyi és Számviteli Fõiskolán, majd adótanácsadói, adószakértõi vizsgá-
kat tettem. Korábban a Simovill, majd a Simontornyai Bõrgyár fõkönyvelõjeként dolgoztam, 1990 óta saját
könyvelõ és adótanácsadói családi vállalkozásunkban dolgozom.
Hét cikluson át önkormányzati munkát végeztem, egy alkalommal alpolgármesterként és hat érában a pénz-
ügyi bizottság elnökeként tevékenykedtem. A 2019. évi választásnál a simontornyai Civil Kontroll Egyesület ja-
vaslatával egy csapat indult a választáson, mely egység megfogott és látom, hogy az elmúlt 4,5 év eredményei
jelentõs változást hoztak a város fejlõdésében. Mai szemmel azt látom, hogy e csapatmunka folytatása további

lehetõséget biztosít a város haladásában. A jelenlegi ismereteink alapján
1,5 milliárd pályázati pénzek felhasználásával további potenciálok nyílnak a város életében, ezt látva komoly
feladat elõtt áll a testület. Ezek ismeretében érzem úgy, hogy még egy ciklusban való közremûködésemmel tu-
dom segíteni a hivatal munkáját, a pénzügyi háttér segítése annak érdekében, hogy az elmúlt idõszakhoz ha-
sonlóan a likviditást, a pénzügyi egyensúlyt megtartsuk.
Ehhez kérem az Önök, simontornyai polgárok támogatását.

Körtés István képviselõjelölt

SZABÓ ATTILA KÉPVISELÕJELÖLT
Tisztelt Simontornyai Lakosok!

Szabó Attila vagyok. Tájékoztatni szeretném Önöket, hogy a FIDESZ-KDNP képviselõjelöltjeként ismét megmé-
rettetem magam a 2024. június 9-i önkormányzati választásokon. Úgy érzem, a településen elég sokan ismer-
nek, ismerik a képviselõi és alpolgármesteri munkámat is. Sajnos, a 2019-es polgármester-választás eredmé-
nye az lett, hogy 51 szavazattal lemaradtam. Ez annak volt köszönhetõ, hogy a választási munka nagy részét
nem végeztem el. Ezért a hibámért elnézést kérek a tisztelt Választópolgároktól.
A 2024. június 9-i önkormányzati választáson való indulásom oka, hogy nagyon sokan felkerestek, hogy ismét
mérettessem meg magam polgármesterjelöltként. Köszönöm annak a meghatározó létszámú szavazónak, akik
õszintén elmondták, hogy már látják, a 2019-es választáson rossz döntést hoztak. Jelenleg a polgármesterje-
löltséget nem tudom elvállalni, mert a családunk tulajdonában lévõ vállalkozásunk mûködtetése ezt nem teszi
lehetõvé. Most képviselõjelöltként kérem a bizalmukat, hogy ismét Önöket és Simontornyát szolgálhassam.
Az elmúlt öt évben is igyekeztem a város lakosságát támogatni. Létrehoztuk az Aktív Siómenti Egyesületet, nem politikai céllal. Egyesületünk két alka-
lommal rendezte meg az egészségnapot, több rendezvényt, gyermekkirándulást támogatott Simontornyán, és az állatvédelemben is részt vállal pá-
lyázati forrásból, melyet a településünk javára fordít.
Városunk különleges számomra. Itt nõttem fel, ez az otthonom. Ide kötnek az iskolás évek emlékei, itt szeretném leélni az életemet párommal, csalá-
dommal. Sohasem gondoltam ezt másként. „Legyen egy a város!” Ezért dolgozom együtt Badics Jánossal, Szabó Róberttel, Zsolnai Istvánnal.
„Együtt egy õszinte, élhetõ Simontornyáért!” Közös elképzeléseinkrõl, kitûzött feladatainkról hamarosan részletesen tájékoztatjuk Önöket!
Kérem, tiszteljenek meg ismét bizalmukkal!

Tisztelettel: Szabó Attila képviselõjelölt
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TENKE BOTOND KÉPVISELÕJELÖLT
Tisztelt Simontornyai Választók!

Tenke Botond vagyok, születésem óta simontornyai lakos.
Az elmúlt majdnem ötven év alatt volt szerencsém többféle munkaterületen kipróbálni magam, és ismeretet sze-
rezni.
Két felnõtt gyermekem van. Boldog párkapcsolatban élek.
Jelenleg klímaszerelõként dolgozom.
Nem vagyok tagja, vagy elkötelezettje egyetlen pártnak, illetve politikai szervezetnek sem. Ettõl függetlenül tu-
dok és szeretek csapatban dolgozni.
Ezt bizonyítja, hogy évtizedek óta kézilabdázom a helyi klubban.
Úgy érzem, hogy pont abban a korban vagyok, amikor a kellõ tapasztalat párosul a még meglévõ lendülettel.
Ezt szeretném városunk hasznára fordítani!
Hogy ezt megtehessem, kérem, támogassanak szavazatukkal!

Tisztelettel: Tenke Botond képviselõjelölt

TÓTH ISTVÁN KÉPVISELÕJELÖLT
Tisztelt Választók, kedves Simontornyaiak!

Tóth István vagyok, családommal születésem óta Simontornyán élek. 35 éve a Paksi Atomerõmûben mûsze-
részként dolgozom.
2019-ben a simontornyai Civil Kontroll Egyesület csapatával indultam a választáson, ahol város bizalmat sza-
vazott nekünk és bekerültünk a képviselõ-testületbe.
Bár a ciklus elején rendkívüli helyzetek okoztak nehézséget munkánkban, úgy érzem, ezeket jól kezelve, ered-
ményesen tudtunk Simontornyáért dolgozni.
A humánpolitikai bizottság tagjaként közelrõl megismerkedtem a lakosság szociális helyzetével, azokkal, akik
tényleg segítségre szorultak. Minden esetben tudtunk segítséget adni vagy anyagi, vagy természetbeni forrás-
ból. Továbbra is kiemelt feladatnak látom a rászorulók és az idõskorúak támogatását.
Az elmúlt négy és fél évben próbáltuk a korábbi évtizedekben elmaradt mûszaki fejlesztéseket, karbantartáso-
kat bepótolni. Nagy lépést tettünk elõre, de rengeteg feladatot látunk még és az élet is mindig új helyzeteket tár fel (városi rendezvények, ünnepsé-
gek).

Fontosnak tartom Simontornya turisztikai fejlesztését. A most realizálódó pályázat nagy lehetõség városunk-
ban. Rendezvényeinken azon munkálkodunk, hogy minél ismertebbek legyünk.
Úgy érzem, az elmúlt idõszak bennünket igazolt. Számos fejlesztés megvalósult, illetve még folyamatban van.
Vannak elõkészítõ fázisban levõ projektjeink, melynek megvalósításában szeretnék részt venni, ezért kérem,
hogy június 9-én ismét tiszteljenek meg bizalmukkal és támogassanak engem és a simontornyai Civil Kontroll
Egyesület jelöltjeit.

Tóth István képviselõjelölt

ZSOLNAI ISTVÁN KÉPVISELÕJELÖLT
Tisztelt Simontornyai Lakosok!

Zsolnai István vagyok, 1959-ben születtem Simontornyán. Három ciklusban voltam képviselõ.
Programom fõ célkitûzése: az egészségügyi ellátás és a közbiztonság javítása.

Egészségügy:
A város lakossága elég nagy részben idõsebb, egyedülálló ember. Sokuknak több okból nincs lehetõsége,
hogy vidékre utazzon szakorvosi vizsgálatra. A volt ügyeletre lehetne szerzõdést kötni szakorvosokkal magán-
orvosi rendelésre. Sok vidéken dolgozó, vagy mozgásában korlátozott idõs embernek jelentene megoldást, ha
helybe tudnánk hozni a szakorvosi ellátásokat. Továbbá az egészségnap újraindítását az önkormányzat finan-
szírozásával, ami sok éven keresztül sikeresen mûködött. Évente két-háromszor a mobil tüdõszûrõt is ki kell tele-
píttetni Simontornyára.

Közbiztonság:
Azonnal lépéseket kell tenni, mert a városunkba tömegesen beáramló személyek egy része közbiztonsági kockázatot jelent idõs és fiatal emberekre
egyaránt. Csoportokban járkálnak, hangoskodnak 10-15 éves fiatalok. Iskolában, óvodában, közintézményekben felháborítóan viselkednek.
Rendszeressé váltak a csendháborítások, amik zavarják a dolgozni és pihenni vágyó embereket. A kamerarendszer nagyfokú fejlesztése indokolt.
Végére kell járni, megkeresni a jogi hátteret, hogy megszüntessük, hogy 15-20 ember legyen bejelentve egy lakásba. Elsõ lépés a polgárõrség lét-
számának megemelése. A finanszírozását legalább háromszorosára megemelni, illetve adóelengedést és más segítséget adni a polgárõröknek,
akik szabadidejükben térítésmentesen dolgoznak. A finanszírozás megoldás: minden képviselõ lemondana a teljes tisztelet díjáról. Ez évi kb. 4-5
millió forintot jelentene.
Rengeteg ötletem van ezen kívül, amit szeretnék megvalósítani.

Tisztelettel: Zsolnai István

ÖNKORMÁNYZATI VÁLASZTÁS 2024
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IDÕSZAKI
KIÁLLÍTÁS

Ruhatörténetek – Hagyományos és kor-
társ, divat örök körforgásban címmel új
idõszaki kiállítás nyílott a vár kõtárában áp-
rilis 23-án. A Hagyományok Háza által lét-

rehozott utazó kiállítás olyan ruhákat és kiegészítõket mutat be, amelyek egyesítik a ha-
gyományos magyar népviseletek elemeit az 1970-80-as évek, valamint a mai ruházkodá-
sunk elvárásaival. Gál Boglárka, a Hagyományok Házának múzeumpedagógusa nyitotta
meg a kiállítást és elmondta, hogy a tárlat nemcsak a ruhák bemutatását célozza, hanem
szeretné bevonni és gondolkodásra késztetni a befogadókat is. A Hagyományok Háza fõ
céljának tekinti a Kárpát-medencei néphagyományok ápolását és népszerûsítését, a népi
hagyományaink élõ és újraéleszthetõ részének gondozását, napjaink kultúrájába történõ
átemelését. A megnyitón közremûködött a Fried Mûvelõdési Ház kórusa. A kiállítás
május 23-ig tekinthetõ meg.

MI-né

SZAKKÖRKIÁLLÍTÁS

A Nemzeti Mûvelõdési Intézet 2023-ben is
meghirdette a Tudásunkkal kézen fogva a
közösségekért programját. A program ke-
retében a mûvelõdési ház ismét lehetõsé-
get kapott 5 fõs csoportok részére szakköri
alapanyagok és eszközök igénylésére.
Élve a lehetõséggel, 2023-ban 5 csoport
számára kapott a mûvelõdési ház alap-

anyagokat és eszközöket. A szakkörre je-
lentkezõk a mézeskalács készítés, papírfo-
nás, vesszõfonás, baba-mama horgolás,
natúr kozmetikumok készítése közül vá-
laszthattak az érdeklõdési körüknek meg-
felelõen.
A szakköri alkalmak heti rendszerességgel
kerültek megrendezésre.

A Nemzeti Mûvelõdési Intézet oktató vi-
deóit és youtube videókat felhasználva ké-
szültek el a szebbnél szebb alkotások és
kozmetikumok.
A szakköri tagok munkáját bemutató kiál-
lítás nyílt 2024. május 7-én, melyet az ér-
deklõdõk május 17-ig tekinthetnek meg a
Mûvelõdési Házban.

Hersics Julianna
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GASZTROSAROK
Az eper után a következõ tavaszi gyümölcsünk a cseresznye. A cseresznyeszezon már május végétõl
egészen júliusig is eltart. Nagyon egészséges, kedvelt gyümölcs. Számos módon felhasználható, és bár
leginkább süteményekbe tesszük, de lekvár és pálinka is készíthetõ belõle.
Nálunk nagy kedvenc a cseresznyébõl, majd késõbb meggybõl készült pite. Nagyon gyorsan elkészíthe-
tõ, nem kell sokat bajlódni vele. Csak összekeverem a hozzávalókat és már mehet is a sütõbe.

Hozzávalók: 500 g magozott cseresznye, 3 db tojás, 1/2 csomag sütõpor, 150g vaj, 125g porcukor, 1 csomag vaníliás cukor, 225g liszt, 1
dl tej.
A cseresznyét magozzuk ki, és csepegtessük le róla a nedvességet. A vajat olvasszuk fel, és keverjük habosra a cukorral, majd adjuk hoz-
zá a tojásokat, a vaníliás cukrot, illetve a tejet. A lisztet és a sütõport szitáljuk a tálba, majd keverjük az egészet homogén masszává.
A sütõpapírral bélelt tepsibe öntve kenjük el a tésztát egyenletesen. A cseresznyét szórjuk meg liszttel, és forgassuk bele jól, így nem
fognak az aljára süllyedni sütéskor. Szórjuk a tészta tetejére, és mehet is a sütõbe, ahol 30 perc alatt 190 fokon tökéletesre sül. Tûpróbá-
val azért ellenõrizzük.

Hersics Julianna

IDEGEN NYELVBÕL JELESKEDTEK

Idegen nyelvi szépkiejtési, szépolvasó versenyt rendeztünk 2024. április 23-án az általános iskolai tanulóknak angol és német nyelvbõl.
A tanulók egy saját választású otthon begyakorolt szöveget olvastak fel elõször, majd a második fordulóban egy ismeretlen szöveget
kaptak, melyet egyszeri átolvasás után kellett felolvasni a zsûri elõtt. A verseny nagyon jó hangulatban telt, öröm volt hallgatni, hogy ta-
nulóink saját anyanyelvükön kívül idegen nyelven is tudnak szépen, érthetõen, hangsúlyozva olvasni.

Helyezések: angol nyelv, 5. osztály: 1. helyezés: Simoni Margaretta Mária 5. b, 2. helyezés: Kiss Réka Regina 5. a, 3. helyezés: Korosecz
Kincsõ 5. a; angol nyelv, 6-7. osztály: 1. helyezés: Baki Gréta 7. b, 2. helyezés: Németh Enikõ 7. b, 3. helyezés: Kneisz Benedek 6. b;
német nyelv, 5-6. osztály: 1. helyezés: Szabó Fanni Róza 5. a, 2. helyezés: Benyó Dániel 5. o., Pálfa, 3. helyezés: Kohl Hanna 6. o., Pálfa;
német nyelv, 7-8. osztály: 1. helyezés: Ignácz Csenge 8. o., Pálfa, 2. helyezés: Neuprandt Kitti Emma 7. a, 3. helyezés: Sztojka Melinda
8. a

KERÉKPÁRVERSENY

2024. április 25-én rendezték meg Szek-
szárdon a Tolna Vármegyei Kerékpáros
Iskolai Kupát. Iskolánkat két tanuló képvi-
selte: Horváth Zsófia (6. a) és Kovács Ta-
más (7. b). Mindkét tanuló a 2. helyen
végzett.
Gratulálunk!
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FÖLD NAPJA RAJZPÁLYÁZAT
A Vak Bottyán Általános Iskola és Gimnázium pincehelyi tagiskolája a Föld napja alkal-
mából rajzpályázatot hirdetett, amelyen a Vak Bottyán Általános Iskola és Gimnázium
minden tagintézménye részt vett.

A rajzpályázat simontornyai díjazottjai:
alsó tagozat: 1. Märcz Kata 3. b, 2. Deák
Csenge 4. b, különdíjban részesült Paudics
Zoltán Bátor 2. b, Nuszbaum Nándor Péter
3. a, Kovács Mátyás 4. b, Varga Szófia 4. b;
felsõ tagozat: 1. Kiss Réka Regina 5. a, 2.
Kovács Angelika 8. b, különdíjban részesült
Dudás Réka Flóra 6. a, Vass Kíra Kinga 8.
a;
gimnáziumi tagozat: 1. Bencze Hanna Enid
12. g, 2. Pék Antónia Orsolya 9. g, 3. Vas
Mónika 12. g, különdíjban részesült And-
rássy Zoltán 9. g, Borbás Hanna 9. g,
Bencze Botond Bulcsú 9. g, Rostás Kla-
rissza 12. g, Fehér Eszter 12. g, Zólyomi
Fruzsina 12. g

BOLONDBALLAGÁSBOLONDBALLAGÁS

Megújult a vár lépcsõkorlátjaMegújult a vár lépcsõkorlátja
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ZÖLDSAROK
Kedves Olvasó!
Még friss élmény a mostani hétvége szá-
momra, a fantasztikus várnap hangulata
még mindig itt van köztünk. :) Így arra ju-
tottam, hogy egy kicsit a fenntartható fesz-
tiválozásról írnék. Nem is gondolná az em-
ber, hogy mekkora ökolábnyoma van egy-
egy ünnepségnek. Hihetetlen mennyiségû
szemét jön össze. Jobb esetben a hulladék-
gyûjtõkben, szomorú valóság a másnapi
szemétszedés a rendezõk részérõl. Mámo-
ros állapotban a károkozások sem felejten-
dõk, értékek, mûemlékek rongálása, de
ide sorolható az italos üveg széttörése és
üvegszilánkok szétszóródása mindenütt.
Nem hanyagolható el, hogy ez még súlyos
balesetet is okozhat, ha valaki ráesik. Egy
fontos elem még a mellékhelyiség haszná-
lata, illetve nem használata, és a mindent is
megjelölünk módszer alkalmazása. Saj-
nos, ilyenkor a toalettet is sokan kukának
tekintik, és olyan elemeket dobnak bele,
majd a tartályürítésre bízva elküldik az ak-
nába, ami nem odavaló. Ez pedig komoly,
súlyos anyagi károkat is jelenthet. A ciga-
retta csikkrõl már írtam tavaly szeptem-
berben, ez egy nagyon környezetszennye-
zõ probléma, és ahhoz képest rettentõ
könnyen meg tudunk tõle szabadulni a
placcon eltaposva. Ezt összeszedni sem
egyszerû, ahhoz viszont veszélyes hulla-
déknak számít, hogy ilyen lazán átlépjünk
rajta.
Most következzék egy kis összefoglaló,
ami a fesztiválozás zöldebb megoldását
próbálja megmutatni. A cikket a
www.zoldovezet.info-ról hoztam, melyet
saját gondolatokkal egészítek ki.

1. Vigyél magaddal kulacsot, hordozható
étkészletet és ételtárolókat, és ebbe kérd a
megvásárolt meleg ételt! Ha lehet, kerüld
az egyszer használatos mûanyagokat! Egy
klassz hátizsák sok mindent elbír. Nem ét-
hordóra kell gondolni, de saját pohár, bics-
ka bõven elfér.
2. A visszaváltható rendszerek (pl. üveg
borospohár, újrapohár) nagyon hasznos
dolgok, hiszen ilyenkor az italcsomagolá-
sod (jelen esetben poharad) csak átmene-
tileg kerül használatra, utána már vissza is
kerül a körforgásba. Segítsd ezeknek a
rendszereknek a mûködését!
3. Csak annyi ételt-italt vegyél, amennyit el
is fogyasztasz! Inkább többször vásárolj ki-
sebb adagot, mint hogy a maradékot ki
kelljen dobni! Itt megjegyezném, hogy a
kuka tartalmából, másnap ugyanennyi em-
bert vendégül láthatnánk, annyi maradék
kerül a tárolókba. Valahol a világban pe-
dig éheznek…
4. Szívószál nélkül kérd italod, és csak
annyi szalvétát vegyél, ami feltétlen szük-
séges!
5. Fesztiválokon fontos a higiénia, de ned-
ves törlõkendõ helyett használj inkább egy
kis textil kendõt, amit a kulacsodból be
tudsz nedvesíteni. A nedves törlõkendõ
mumus számomra. Amellett, hogy nehe-
zen bomlik el, így dugulást okoz a vécénél,
a vegyi anyagok szépen kioldódnak belõle,
és a vízkészletet eredményesen tudja
szennyezni.
6. Ha mégis hulladék kerül hozzád, gyûjtsd
a szemetet szelektív gyûjtõkben, ügyelve a
jelölésekre, hogy mit lehet az adott színû-

be bedobni. Ha nincsenek ilyenek, akkor
vidd magaddal a hulladékot, amíg találsz
megfelelõ gyûjtõt. Ne szemetelj, vagy
hagyj bármit (sátrat, ételt, sörösdobozt)
magad után! Általában, ami hulladék a
birtokunkban lesz, azt a legrosszabb eset-
ben haza is tudjuk vinni.
7. A cigicsikk rendkívül környezetszennye-
zõ, ha dohányzol, legyen nálad gyûjtõdo-
bozka, vagy dobd a csikkgyûjtõbe!
8. A fesztiválra lehetõség szerint menj tö-
megközlekedéssel, vonattal vagy bicikli-
vel! A car sharing is jó megoldás tud lenni,
ha többen mentek és befértek egy autóba.
Nem mellesleg a parkolás is egy rém-
álom!!!
9. Bármennyire is buli, a csillámot, konfet-
tit, lufit és egyéb kellékeket inkább mel-
lõzd! Nehéz õket rendesen feltakarítani,
könnyen elrepülnek messzire, ezért sok-
szor a természetben maradnak, ahol ko-
moly veszélyt jelentenek az élõvilág szá-
mára.
10. Végül pedig légy kreatív és a gardró-
bodban már meglévõ ruhadarabokból
rakd össze a fesztiválszetted. Ne vegyél kü-
lön erre az alkalomra új ruhát, inkább cse-
réljétek a barátokkal/barátnõkkel a ruha-
darabokat!
Ha pedig gyakorolnánk valamelyik ötletet,
akkor lesz is rá lehetõség. Június 15-én
Horváth Mártikáéknál lesz a levendu-
lászatban levendulaünnep. Itt én is tartok
egy rövidke elõadást a hulladékcsökken-
tésrõl. Illetve készülhetünk a városnapra
is, ami idén július 5-én és 6-án kerül meg-
rendezésre. Remélem, cikkem hatására
vasárnap már kevesebb szemetet kell
összeszedniük a szervezõknek. :)
Köszöni a Föld!

Körtés Kinga

TE SZEDD!
Hulladékgyûjtési akcióhoz csatla-
kozva Simontornya is megmozdult.
Április 27-én délelõtt egy kisebb ön-
kéntes csapat szedte a szemetet, hét-
köznapokon a szakiskola, gimnázi-
um és általános iskola tanulói tisztí-
tották meg utcáinkat.
Köszönjük mindenkinek, aki velünk
tartott. Köszönjük, ha nem eldobod,
hanem felveszed...

INDUL A PRÓBAÜZEM
Április 29-étõl a zöldhulladék és az építési törme-
lék az új komposztálótelepre beszállítható. A zöld-
hulladékot a simontornyai lakosok ingyen lerak-
hatják (lakcímkártya bemutatása szükséges).
Egyéb árszabásról a helyszínen adnak tájékozta-
tást.

A telep nyitva tartása: hétfõ: 8.00–12.00 óráig, szer-
da: 12.30–17.00 óráig, péntek: 8.00–12.00 óráig. A
közfoglalkoztatás telephelyén az átvétel megszûnt!
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